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NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING 
over het jaar 2023 

 
Gehouden op zaterdag 26 januari 2024 
Locatie: Zaal Teunissen, Kilder 
 
Afgemeld 
Leden:   Christa van Dee  
Bestuur:  Ton Dingen 
 
Aanwezig  
43 aanwezigen (incl. bestuur) 
 

1. Opening door en mededelingen van de voorzitter  
 Voorzitter Edwin Zweers opent de vergadering. 
 

2. Notulen ALV 2022  

Antoon Berentsen:  naam verkeerd gespeld, moet zijn Berentsen, B.Roosendaal moet 
zijn B. Rosendaal en Hendriksen moet zijn Hendricksen 

Waarom afmelding van slecht vier leden, terwijl het overgrote deel niet is geweest? 
Slechts deze vier hebben zich afgemeld. 
 
Wat wordt precies bedoeld met de normvergoeding van € 1000,=? Wouter geeft aan, dat 
bij investeringen vanaf dit bedrag de investering over meer jaren wordt geboekt, maar dat 
dat ook bij kleinere bedragen het geval kan zijn.  
 

 Laatste vraag: graag de notulen van deze vergadering zo snel mogelijk op de site. 
 

3. Activiteitencommissie HKB 
 De activiteiten van 2023 worden voorgelezen door Renate Modderkolk. 

4. Financieel jaarverslag 2023 van de penningmeester en begroting 2024 
 Momenteel 816 leden; daling door afzeggingen en overleden leden.  

Resultatenrekening Vereniging: middelste kolom gaat over 2023. Wanneer gekeken wordt 
naar het resultaat, is er een negatief resultaat van € 1500,=. Ook voor 2024 wordt een 
negatief resultaat verwacht. 

Resultaten Stichting: negatief resultaat € 1827,=; voor 2024 wordt   € 2300,= verwacht.  

Gerard Hendricksen: vraagt wat het verschil is in de gebruikersvergoeding tussen de 
vereniging en de stichting. Wouter legt uit, dat het grootste verschil zit in de BTW die 
betaald wordt bij de stichting en die niet betaald hoeft te worden door de vereniging. 

5.  Verslag van de financiële onderzoekscommissie rekening en verantwoording 2023 
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 De kascommissie bestond in 2023 uit Theo van der Heyden en Christa van Dee.  

Afgelopen week hebben Theo en Christa de kas gecontroleerd en goedgekeurd. 
   
6. Bestuursmutaties 

Edwin Zweers , Marianne Verbeek en Ton Dingen, die aftredend zijn, stellen zich weer 
beschikbaar. Renate Modderkolk treedt af en Irene Widdershoven wordt in haar plaats 
aangesteld als secretaris. 
 

7/8 Rondvraag en beantwoording van de rondvraag 
Adri Rabenstein: kan de contributie niet omhoog om het tekort te dekken of te 
verminderen? Hier is in het bestuur over gesproken, maar: dit is administratief een 
behoorlijke klus i.v.m. automatische incasso en verder zal een verhoging van de 
contributie waarschijnlijk veel mensen afschrikken. Er wordt wel meer initiatief gestoken 
in het werven van nieuwe leden. 
 
Rob Angenent: wat doet de HKB met het Mechteld ten Ham-weekend? Edwin wijst op de 
Activiteitenlijst 2024 en geeft hier toelichting op. Het Mechteld ten Ham-weekend staat 
voor 25 augustus op de agenda en dan zal de HKB zeker van zich laten horen. Dit zal ook 
het geval zijn op 2 juni 2024, wanneer de notabelen worden uitgenodigd om in ’t 
Raethuys kennis te nemen van hoe daar is gewerkt om er een meer museaal karakter aan 
te geven. Dit punt moet overigens nog aan de Actiepuntenlijst 2024 worden toegevoegd. 

Antoon Berentsen: wijst op de dialectavond in Heitkamp op vrijdag 12 april 2024 in 
Heitkamp en verzoekt om meer input voor de afdeling Dialect. 

Irma Jansen: kunnen alle bestuursleden en hun verantwoordelijkheden binnen de HKB 
worden voorgesteld? Edwin geeft hier gehoor aan. 

 
9. Sluiting 
 Edwin Zweers sluit de vergadering, met dank aan alle aanwezigen. 

 

 

 

 

  


